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005/22 Godkjenning av møtebok
006/22 Referatsaker
007/22 Delegerte saker
008/22 Delegerte saker teknikk og miljø
009/22 Formidlingslån frå Husbanken
010/22 På same lag - innspel til KS arbeidsgjevarstrategi 2022
011/22 Tolking av Fedje kommune sin personalplan - punktet "Gåver"
015/22 Eventuelt formannskap 15.02.22
016/22 Uttale E39 Vågsbotn-Klauvaneset



004/22: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 004/22 Vedtak:

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

005/22: Godkjenning av møtebok

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 005/22 Vedtak:

Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

006/22: Referatsaker

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 006/22 Vedtak:

Referatsaker vert tekne til orientering.



Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

007/22: Delegerte saker

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 007/22 Vedtak:

Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

008/22: Delegerte saker teknikk og miljø

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 008/22 Vedtak:

Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

009/22: Formidlingslån frå Husbanken

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:



F - sak 009/22 Vedtak:

Fedje kommune tek opp gjeldsbrevlån, j.f. delegeringsreglementet kommunelova § 14-14, på 
2.500.000,- (to millionar fem hundre tusen) i Husbanken for vidare utlån etter Husbankens reglar for 
startlån. 

Investeringsbudsjettet vert regulert tilsvarande.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

010/22: På same lag - innspel til KS arbeidsgjevarstrategi 2022

Formannskapet  15.02.2022

Felles vedtasframlegg, foreslått av , 
Fedje kommune gjev følgjande tilbakemelding på KS Debatthefte 2022:

1.For Fedje kommune er det viktig med ein forutsigbar prosess rundt forhandlingane, og at 
kommunane ikkje konkurrerer mot kvarandre om arbeidskrafta i for stor grad. Me ønskjer i størst 
mogleg grad å ha ei ordning der det er sentrale forhandlingar som er det viktigaste oppgjeret for dei 
tilsette i kap. 4, men at det er lokale forhandlingar også i kap 4 med jamne mellomrom (2. eller 
3.kvart år), slik at det er mogleg å få løyst lokale utfordringar samla sett.

2.Fedje kommune har framleis mest problem med å rekruttere høgskulegruppene, og særleg dei 
unge. Det er difor viktig for oss at desse gruppene vert prioritert. Den største kompetansehevinga i 
jobben skjer dei første 3 åra. Lønnsstigen bør ha større tillegg dei første åra, heller enn å gjere eit 
hopp til 10 og 16 års ansiennitet.

Forslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
5.KS bør jobbe for at tillitsreforma omfattar heile den kommunale verksemda, og ikkje verte ein 
sektorreform som fokuserer berre på dei enkelte delane av kommunal sektor. Framtidas kommunale 
velferdstenester må i større grad enn i dag vere basert på tverrfagleg arbeid, kor dei ulike tenestene 
og sektorane i lag sikrar trygge og gode tenester til innbyggjarane.

Behandling:

F - sak 010/22 Vedtak:

Fedje kommune gjev følgjande tilbakemelding på KS Debatthefte 2022:

1.For Fedje kommune er det viktig med ein forutsigbar prosess rundt forhandlingane, og at 



kommunane ikkje konkurrerer mot kvarandre om arbeidskrafta i for stor grad. Me ønskjer i størst 
mogleg grad å ha ei ordning der det er sentrale forhandlingar som er det viktigaste oppgjeret for dei 
tilsette i kap. 4, men at det er lokale forhandlingar også i kap 4 med jamne mellomrom (2. eller 
3.kvart år), slik at det er mogleg å få løyst lokale utfordringar samla sett.

2.Fedje kommune har framleis mest problem med å rekruttere høgskulegruppene, og særleg dei 
unge. Det er difor viktig for oss at desse gruppene vert prioritert. Den største kompetansehevinga i 
jobben skjer dei første 3 åra. Lønnsstigen bør ha større tillegg dei første åra, heller enn å gjere eit 
hopp til 10 og 16 års ansiennitet.

5.KS bør jobbe for at tillitsreforma omfattar heile den kommunale verksemda, og ikkje verte ein 
sektorreform som fokuserer berre på dei enkelte delane av kommunal sektor. Framtidas kommunale 
velferdstenester må i større grad enn i dag vere basert på tverrfagleg arbeid, kor dei ulike tenestene 
og sektorane i lag sikrar trygge og gode tenester til innbyggjarane.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

011/22: Tolking av Fedje kommune sin personalplan - punktet "Gåver"

Formannskapet  15.02.2022

Trekking av sak, foreslått av Stian Herøy, Høgre
Saka vert trukke.

Behandling:
Saka vert trukke, fordi drøftingane kommunedirektør/HTV ikkje er ferdige.

F - sak 011/22 Vedtak:

Saka vert trukke.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

015/22: Eventuelt formannskap 15.02.22

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:
Innsendte spørsmål frå Kamilla Karlsen (Ap):
1.Sal av kommunale bustader. Viss "Post-huset" vert solgt, vil det gjelde som ein av dei tre bustadane 



kommunen i snitt skulle selgje dei neste tre åra? 
Ordførar svarte ja. 
2.Kor stort er presset på dei kommunale bustadane no? Har kommunen venteliste? Har vi 
kommunale bustader til 3 månaders gratis husleige? 
Ordførar svarte at det ikkje er kommunal venteliste pr. i dag, berre førespurnadar. Me har pr. 1.mars 
2 ledige bustadar, der den eine må pussast opp. 
3.Kva skjer med oljeverndepotet no om Feddie Distillery har overtatt tomta? Ordførar svarte at ein 
ikkje veit noko konkret enno. Han ser for seg at Fedje kommune må gjere ein jobb i saka.

Spørsmål frå Bjørn Solbakk (Frp):
1.Kommunale vegar vert lappa på. Betalar me for noko som vert borte etter få dagar? 
Kommunedirektør svarar i kommunestyremøtet.
2.Pris på sal av BKK-aksjar? Ordførar kjem tilbake til det i kommunestyremøte.
3.Har kommunen vore i kontakt med historielaget om lokale? Kommunedirektør ved leiar 
fellestenester svarte at det enno ikkje er gjort pga kapasitet. Saka er ikkje gløymt.
4. Det manglar takstein på kommunal bustad Husøyna 26.

Rådmannen orienterte om følgjande saker:
- ny kommunalsjef teknisk og eigedom er tilsett, tiltrer truleg i midten av mai
- kjem sak om medlemsskap Bergen og Omland friluftsråd. Kr 22/innbyggjar.
- har sendt søknad om pengar til friluftslivet sine ferdselsårer
- mogleg avtale og tilbod om Forskarfabrikken på Fedje. 

Ordførar orienterte om status i sak om Hjeltevarden. Det har vore møte med Tombre. Planen er å få 
til dialog med departmentet.

F - sak 015/22 Vedtak:

Ingen vedtak under eventuelt.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

016/22: Uttale E39 Vågsbotn-Klauvaneset 

Formannskapet  15.02.2022

Behandling:

F - sak 016/22 Vedtak:

Fedje kommune stiller seg bak uttalen om E39 Vågsbotn-Klauvaneset.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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